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Svar på fråga 2024/25:996 av Katarina Luhr (MP) 
Försvarsmakten och PFAS i Uppsalas vatten 

Katrina Luhr har frågat mig om jag har haft någon dialog med 

Försvarsmakten angående frågan om ansvar och kostnader som 

följer av PFAS-föroreningarna runt Ärna flygplats. 

Frågan är ställd mot bakgrund av en skriftlig kommentar från 

Försvarsmakten till Sveriges Radios P 4 Uppland om att 

Försvarsmakten anser att det inte är klarlagt att Försvarsmakten 

ligger bakom PFAS-föroreningar i Uppsalas vattentäkter. 

Försvarsmakten vidhåller i kommentaren att det finns många 

andra verksamheter som kan ha bidragit till den spridning av 

PFAS-ämnen som orsakat föroreningarna. 

Dricksvatten är vårt viktigaste livsmedel och tillgången till 

dricksvatten är en förutsättning för att kunna upprätthålla vårt 

lands grundläggande samhällsfunktioner. Regeringen ser mycket 

allvarligt på förorening av kemikalier, som till exempel PFAS, i 

vårt dricksvatten och vår miljö. 
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Frågan om ansvar och kostnader med anledning av PFAS-

föroreningar är i nuläget vare sig en fråga för mig som statsråd 

eller för regeringen, utan en fråga för den berörda myndigheten 

och rättsväsendet. 

Stockholm den 16 april 2025 

 

 

 

Pål Jonson 


	Svar på fråga 2024/25:996 av Katarina Luhr (MP) Försvarsmakten och PFAS i Uppsalas vatten

